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Abstract (en)
[origin: WO8400325A1] The carrier surface is used for dry thermal printing by means of colorants which are not water soluble at a temperature of
60<o>C, of water-swollen cellulose fibers. The colorants are hardly vaporizable and may not be transferred in a conventional printing process. The
colorants are transferred to the cellulose fibers which are dewatered and stabilized by addition of polyglycol, at a temperature of 230<o>C and a
pressure ranging from 10<4> to 10<6> Pa, by means of a paper sheet provided with a transfer layer. In order to increase the penetration of colorants
into the textile structure, it is recommended to lower the air pressure in the transfer area down to a pressure ranging from 1 to 5 x 10<4> Pa.

Abstract (de)
Umdruckträger für den thermischen Trockendruck von Cellulosefasern, die mit Wasser aufquellbar sind, mit Farbstoffen, die bei 60°C in Wasser
unlöslich sind. Die Farbstoffe sind schwer verdampfbar und können nicht im konventionellen Transferdruck-Verfahren übertragen werden. Sie
werden bei etwa 230°C und einem Anpressdruck von 10<4> bis 10<6> Pa von dem mit einer Release-Schicht versehenen Basispapier auf die
Cellulosefasern übertragen, die mit Wasser aufgequollen wurden und deren Quellungszustand mit einem Polyglykol nach dem Wasserentzug
konserviert wird. Zur Erhöhung der Penetration des Farbstoffs in die Textilstruktur wird empfohlen, den Luftdruck im Transfergebiet auf 1 bis 5 x
10<4> Pa zu erniedrigen.
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